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Protokół Nr 32/2017  

posiedzenia Komisji 

Rozwoju Obszarów Wiejskich,  

Rolnictwa, Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej  

z dnia 26.09.2017 r.  

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący Komisji p. Marcin Piwowarczyk stwierdzając quorum otworzył  

32 posiedzenie  Komisji  Rozwoju Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej   Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  Następnie powitał 

członków komisji oraz przybyłych gości. Załącznik nr 1, 2 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał porządek posiedzenia, który przedstawiał się 

następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Omówienie programu wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z Komisją Rolnictwa i Ochrony Środowiska Sejmiku Województwa 

Podlaskiego. 

4. Zaopiniowanie materiałów na XXX sesję Sejmiku w tym: 

 Projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Puszczy Napiwodzko-

Ramuckiej, 

 Projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Kanału Elbląskiego, 

 Projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Puszczy i Jezior 

Piskich. 

5. Sprawy różne i wolne wnioski. 

6. Przyjęcie protokołu  z poprzedniego posiedzenia komisji. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji p. Marcin Piwowarczyk zapytał, czy są uwagi do 

przedstawionego porządku obrad komisji. Ponieważ nie wniesiono uwag zarządził 

głosowanie. Porządek obrad komisji przyjęto jednogłośnie. 

 

3. Omówienie programu wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z Komisją Rolnictwa i Ochrony Środowiska Sejmiku 

Województwa Podlaskiego. 

 

Przewodniczący Komisji p. Marcin Piwowarczyk zapoznał członków Komisji  

z proponowanym porządkiem wyjazdowego posiedzenia Komisji w dniach  

12-13 października 2017 r. do Grajewa. Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

proponowany prządek posiedzenia nie wnosząc uwag. Załącznik Nr 3. 
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4. Zaopiniowanie materiałów na XXX sesję Sejmiku w tym: 

 Projekt uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Puszczy 

Napiwodzko-Ramuckiej. 

 

Pan Bogdan Meina Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska przedstawił  

ww. projekt uchwały. 

Ponieważ nie wniesiono uwag Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.  

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu 

Puszczy Napiwodzko - Ramuckiej radni głosowali jednogłośnie.  

 

 Projekt uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Kanału 

Elbląskiego. 

 

Pan Bogdan Meina Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska przedstawił  

ww. projekt uchwały.  

Ponieważ nie wniesiono uwag Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.  

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu 

Kanału Elbląskiego radni głosowali jednogłośnie.  

 

 Projekt uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Puszczy i Jezior 

Piskich. 

 

Pan Bogdan Meina Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska przedstawił  

ww. projekt uchwały. 

Ponieważ nie wniesiono uwag Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.  

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu 

Puszczy i Jezior Piskich radni głosowali jednogłośnie. 

 

5. Sprawy różne i wolne wnioski. 

W pkt. 5 porządku obrad przedstawicieli Komitetu na Rzecz Ochrony Środowiska i Zdrowia 

Mieszkańców Miasta Korsze p. Henryk Rechinbach przedstawił skargę skierowaną do 

Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego, do Komisji Rozwoju Obszarów 

Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej   Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego oraz do Komisji Rewizyjnej Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. Załącznik Nr 3.  

Następnie p. Rechinbach poinformował, iż jest w posiadaniu pisma Prokuratora Okręgowego 

zezwalającego na publiczne rozpowszechnianie protokołu przesłuchania w charakterze 

świadka Tomasza S., które może przekazać Komisji.  

 

Obecny na posiedzeniu Komisji Przewodniczący Sejmiku p. Jan Bobek powiedział, iż takie 

informacje powinny wpłynąć oficjalnie do Kancelarii Sejmiku.  

 

Przewodniczący Komisji p. Marcin Piwowarczyk zaproponował aby wystąpić z wnioskiem 

do samorządów lokalnych Korsz,  aby zorganizowali u siebie spotkanie w gronie 

kompetentnych stron np. przedstawicieli ZAP Sznajdera Batterien, czy też z udziałem 

przedstawicieli wojewody. Podkreślił, iż przede wszystkim głównie  władze lokalne powinny 

się w to wszystko zaangażować.   
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Głos zabrał Przewodniczący Sejmiku p. Jan Bobek, który podkreślił, że już kiedyś 

powiedział, że Komitet ma wielkie zasługi w Korszach, bo to ich działanie wpływa bardzo 

pozytywnie nawet na działalność zakładu, który mimo złych praktyk musi coś robić żeby 

jakoś unowocześnić ten zakład. Zaproponował przyjęcie propozycji Przewodniczącego 

Komisji. Dodał m.in. iż cały czas będąc Przewodniczącym Komisji czekał na zaproszenie 

miejscowych samorządów i ono nigdy nie trafiło do Komisji Sejmiku. Podkreślił, że Komisja 

Sejmiku nie może jechać do Korsz i zorganizować posiedzenia bez wiedzy samorządów 

lokalnych. 

Radny p. Jan Rogowski powiedział, że jest pełen podziwu dla mieszkańców Korsz i ich 

determinacji, jednocześnie zapytał, gdzie są służby, gdzie są instytucje, które odpowiadały 

bezpośrednio za tego typu sytuację? 

Pan Henryk Rechimbach przedstawił pismo z września 2017 r. Warmińsko-Mazurskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, w którym to piśmie Pani Inspektor 

wystąpiła do Pana Lecha Sznajder, Prezesa ZAP SZNAJDER BATTERIEN S.A z prośbą  

o  wyjaśnienie kwestii związanej z zagospodarowaniem odpadów – skruszonych przedkładek 

izolacyjnych, które w akumulatorze oddzielają płyty dodatnie od płyt ujemnych (zwane 

separatorami”.  

Przewodniczący Komisji p. Marcin Piwowarczyk podkreślił, iż elementarna wiedza 

prawna mówi o tym, że aby podjąć jakąkolwiek decyzję należy wysłuchać dwie strony. 

Zwracając się do  Pana Rechinbacha powiedział, że jego stronę mieli okazję już 

niejednokrotnie wysłuchać. Dodał, że jest solidarny z mieszkańcami Korsz. Ale należy odbyć 

spotkanie zorganizowane przez  lokalny samorząd na którym mogło by dojść do wysłuchania 

obu stron.  

Pan Henryk Rechinbach powiedział m.in., że przyjechał dzisiaj prosić Sejmik  

o wypracowanie stanowiska o zwrócenie się do Marszałka Województwa o podjęcie 

natychmiastowego wstrzymania pozwolenia zintegrowanego wydanego dla ZAP Sznajder 

Batterien S.A przez Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

W dalszym ciągu posiedzenia Przewodniczący Komisji p. Marcin Piwowarczyk przedstawił 

wnioski do przegłosowania, które komisja wypracowała w dniu 23 sierpnia 2017 r. podczas 

omawiania tematu: „Stan kwasowości gleb z Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

i ewentualne określenie potrzeb i działań w zakresie regeneracyjnego wapnowania”.  

Ponieważ nie wniesiono uwag do przedstawionego wniosku zarządził głosowanie.  

Za przyjęciem wniosku w przedstawionej wersji radni głosowali jednogłośnie. 

                                                                                                                             Załącznik Nr 4 

Kolejno Przewodniczący Komisji poruszył sprawę nielegalnej wycinki drzew z działki  

w miejscowości Kręsk. 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Paweł Szliwiński poinformował, iż otrzymał e-emaila  

od właściciela wyżej wymienionej działki p. Zbigniewa P. z prośbą o zajęcie się tą sprawą 

przez komisję. 

Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska p. Bogdan Meina wyjaśnił, iż sprawa dot. 

nielegalnej wycinki drzew została zgłoszona policji, jednakże policja nie znalazła podstaw, 

żeby dalej prowadzić postępowanie. Sprawa została umorzona. 

 

6. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji p. Marcin Piwowarczyk zapytał, czy są uwagi do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. Za pozytywnym przyjęciem ww. protokołu radni głosowali 

jednogłośnie. 
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7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji p. Marcin Piwowarczyk podziękował zebranym  

za udział w obradach, a następnie zamknął posiedzenie Komisji Rozwoju Obszarów 

Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. 

 

 

 

                                                                             Przewodniczący Komisji   

                                                                             Marcin Piwowarczyk 

Protokołowała: 

Elżbieta Cyrankowska  

 


